
                                                      Zápisnica
                         zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Rudno
                                          konaného dňa 22.10.2020

Prítomní:
Starostka obce - Zdena Lichnerová 
Poslanci: Lucia Erteľová, Zdenko Fóbel, Peter Baroš, Miroslav Dírer
Hlavný kontrolór obce: Ing. Anna Rakšániová
Ostatní: JUDr. Anna Dírerová, Miroslav Vandlík, Branislav Vandlík, Ing. Vladimír Erteľ
Ospravedlnení: Alžbeta Kopčoková – PN, Mgr. Miroslav Vereš

Návrh programu rokovania OZ:
1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie

programu OZ.
2. Prerokovanie uznesenia č.85/03/2020 z rokovania OZ dňa 07.10.2020, nakoľko toto

uznesenie OZ je pre obec zjavne nevýhodné.
3. Návrh na uznesenie.
4. Záver.

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa, overovateľov a schválenie   
                  programu rokovania obecného zastupiteľstva
Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  otvorila  Zdena  Lichnerová,  starostka  obce.  Privítala
všetkých prítomných.
Oznámila,  že  rokovanie   OZ zvolala  v súlade  zo zákonom  č.  369 /1990 Zb.  o obecnom
zriadení v z.n.p.,  kde starosta môže pozastaviť výkon uznesenia OZ, pretože sa domnieva, že
je pre obec zjavne nevýhodné, a aj na podnet občanov obce po prečítaní zápisnice z minulého
rokovania. Starostka skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 3/5 väčšina všetkých
poslancov a OZ je uznášania schopné.  
Navrhnutý zapisovateľ: p. Erteľová Lucia   
Navrhnutí overovatelia zápisnice: p. Peter Baroš

p. Zdenko Fóbel

Starostka obce prečítala navrhovaný program OZ. K navrhovaným bodom programu vopred
poslala  poslancom  OZ materiály  na  preštudovanie,  opýtala  sa  či  má  niekto  k  programu
pripomienky  alebo  chce  doplniť  program  rokovania  a   dala  za  program,  zapisovateľa
a overovateľov zápisnice hlasovať. 

Z poslancov  sa  prihlásil  p.  Miroslav  Dírer  a  navrhol  doplnenie  programu o bod  –  Návrh
opravy obsahu zápisnice z ostatného zasadnutia OZ zo dňa 7.10.2020, bodu 5.

OZ schválilo program rokovania v nasledovnom znení:
1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie
programu OZ.
2. Oprava obsahu zápisnice z ostatného OZ zo dňa 7.10.2020, bod 5.
3. Prerokovanie uznesenia č.85/03/2020 z rokovania OZ dňa 07.10.2020, nakoľko toto
uznesenie OZ je pre obec zjavne nevýhodné.
4. Diskusia.
5. Návrh na uznesenie.
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6. Záver.

Hlasovanie: Za: 4 : Lucia Erteľová, Zdenko Fóbel, Peter Baroš, Miroslav Dírer   
                    Proti: 0
                    Zdržal sa: 0
Uznesenie č. 87/04/2020
Obecné  zastupiteľstvo  obce  Rudno  schvaľuje zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice
a program rokovania obecného zastupiteľstva. 

K bodu 2/ Oprava obsahu zápisnice z ostatného OZ zo dňa 7.10.2020,  bod 5

V bode 5 OZ zo dňa 07.10.2020 stálo:
Starostka  obce  aj  napriek  zaslaným materiálom k bodu programu informovala  o možnosti
podania žiadosti  a podmienkach čerpania bezúročnej návratnej finančnej výpomoci obciam
a vyšším územným celkom na kompenzáciu výpadku príjmov fyzických osôb v roku 2020 ,
ktorá bude poskytnutá na základe žiadosti obce alebo vyššieho územného celku maximálne
do výšky výpadku dane z príjmov fyzických osôb za rok 2020 v súvislosti  s   negatívnym
vývojom hospodárenia obcí a vyšších územných celkov v roku 2020 ovplyvnených najmä v
dôsledku pandémie ochorenia COVID-19. Výpadok dane z príjmov FO za rok 2020 pre našu
obec je vo výške 2 707 €. 
Podmienky návratnej finančnej výpomoci: /ďalej len NFV/
- podanie žiadosti o NFV do RISSAM   do 31.10.2020
- použitie NFV na akýkoľvek účel na výkon samosprávnych pôsobností 
- možnosť refundácie NFV aj na  výdavky použité na samosprávne pôsobnosti v roku 2020 aj
pred dňom účinnosti zmluvy
- použitie finančnej výpomoci: do 31.12.2020
- bezúročná úroková sadzba
- odklad splátok do roku 2024
-  splácanie  NFV  v štyroch  rovnomerných  ročných  splátkach:  1.  splátka  k 31.10.2024 so
štvorročnou splatnosťou vo výške 676,75  € /ročne, posledná 31.10.2027 
-  odpustenie splátok je možné:  splátky  sa môžu odpustiť  na základe rozhodnutia vlády
Slovenskej republiky podľa § 13 ods.6 zákona č. 523/2004 Z.z./  o rozpočtových pravidlách
verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov/
-  k podaniu žiadosti :  schválenie uznesenia  OZ

Starostka obce uviedla že finančné prostriedky z NFV  navrhuje použiť na inštaláciu radarov
na  meranie  rýchlosti  automobilov   pri  vstupe  do  obce  z obidvoch  strán,  čím  sa  zvýši
bezpečnosť obyvateľov a návštevníkov našej obce vzhľadom k tomu, že autá cez našu obec
prechádzajú nepovolenou rýchlosťou.   Ďalej informovala poslancov, že podala na Nadáciu
Alianz  žiadosť  o poskytnutie  finančných  prostriedkov  na  merače  rýchlosti.  V minulosti
nadácia poskytla obciam grant vo výške 2000€ a predbežná ponuka na radary je 4700 € .  P.
poslanec Dírer sa opýtal či sú pre našu obec nutné tieto radary, aký je z nich výstup pretože on
nesúhlasí s podaním žiadosti a zadlžovaním obce. Boli podané technické parametre merača
Štatistika záznamu 270 dní: tabuľky o počte prejdených áut, grafy, možnosť úpravy v Exceli,
a zo záznamom možnosť apelovať na dopravný inšpektorát o zníženie rýchlosti v obci.  
Na to sa ho starostka opýtala, čo by urobil keby auto zranilo jeho rodinného príslušníka? On
je rád, že jeho dieťa má možnosť chodiť na zástavku bočnou ulicou a nech starostka hľadá
peniaze niekde inde.
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P. poslanec Vereš sa opýtal na čo by sa ešte dali  použiť NFV. Starostka odpovedala, že je to
možné aj na refundáciu už vzniknutých nákladov obce napr. realizovaná oprava miestneho
rozhlasu, alebo na  nákup stolov a stoličiek do KC a KD, opravu miestnej komunikácie. P.
Baroš  navrhol  na  osvetlenie  prechodu  pre  chodcov  pred  obecným  úradom  alebo  na
uzatvorenie priestoru pre separovaný zber, pretože tam  nosia smeti aj ľudia, z iných miest
a obcí, ktorí neplatia v našej obci za komunálny odpad.
P. Fóbel a Baroš poukázali na výhodnosť žiadosti a aj možnosť, že peniaze sa možno vôbec
nebudú  musieť  vracať.  Starostka  uviedla,  že  ročná  splátka  je  nízka  a obec  je  schopná  ju
splatiť. 

Po tom, ako  p. starostka dala slovo p. Dírerovi, sa vyjadril nasledovne:

Svoj návrh na opravu zápisnice odôvodňujem takto: 
- v zápisnici sa nachádzajú tvrdenia, ktoré som mal povedať, sú to klamstvá a hrubo zasahujú
do mojej občianskej cti. Ide konkrétne o túto časť zápisnice:

„P.poslanec Dírer sa opýtal či sú pre našu obec nutné tieto radary, aký je z nich výstup pretože
on nesúhlasí s podaním žiadosti a zadlžovaním obce. Boli podané technické parametre merača
Štatistika záznamu 270 dní: tabuľky o počte prejdených áut, grafy, možnosť úpravy v Excel a
zo záznamom možnosť apelovať na dopravný inšpektorát o zníženie rýchlosti v obci.
Na to sa ho starostka opýtala, čo by urobil keby auto zranilo jeho rodinného príslušníka? Onje
rád,  že jeho dieťa má možnosť chodiť na zástavku bočnou ulicou a nech starostka hľadá
peniaze niekde inde.“

Ja som nikdy nepovedal, že som proti radaru v obci, toto tvrdenie p. starostky je klamstvo. Ja
som  naopak  bol  za  to,  aby  sa  radary  namontovali,  čo  mi  dosvedčia  ostatní  členovia
zastupiteľstva, ktorí boli prítomní. Tvrdil som len, že na takúto investíciu by sme mali použiť
vlastné prostriedky z rozpočtu a nie sa zadlžovať.

Aj nasledujúce tvrdenie v zápisnici je klamstvo. P. starostka uvádza, že som v súvislosti s
radarmi mal povedať:  „ Ja som rád, že moje dieťa má možnosť chodiť na zástavku bočnou
ulicou a nech starostka hľadá peniaze niekde inde.“ 
Spomínané slová som použil  pri  debate  nie  o radare,  ale neskôr  v diskusii  o namontovaní
zvodidiel popred „Žabinov“, ktorú iniciovala Anička Rakšániová, keď sa opýtala starostky, či
už kontaktovala cestárov. Vtedy sme zase začali riešiť, ako kamióny „letia“ v tom úseku a aké
je to nebezpečné. Zdeno Fóbel tiež povedal, že jeho dcéra začne chodiť budúci rok do školy
a má  obavy  o jej  bezpečnosť  na  tom  chodníku.  Vtedy  sme  sa  všetci  zhodli,  že  montáž
zvodidiel je dobrý nápad a ja som rozhodne nebol proti. Až vtedy som povedal, že im vôbec
nezávidím ten strach o bezpečnosť detí a aké mám šťastie, že moje dieťa môže chodiť popred
„Ľubecka“ a križovať hlavnú cestu len cez prechod. 
Taktiež som určite nepovedal, že starostka má peniaze hľadať niekde inde. Hľadanie peňazí
a riešenie problémov je predsa úlohou celého obecného zastupiteľstva, nie len starostky. 
Preto žiadam starostku o opravenie zápisnice a o ospravedlnenie. Ak tak neučiní, využijem
svoje právo  podať na ňu trestné oznámenie za ohováranie a zneužitie právomoci verejného
činiteľa.
Po  prečítaní  horeuvedeného  nasledovala  výmena  názorov,  počas  ktorej  som  sa  opýtal
ostatných poslancov, či som niekedy tvrdil, že som proti radarom.  Všetci mi dali za pravdu,
že tak ako je to formulované v zápisnici som to nepovedal. Následne som sa otočil k pánom
Vandlíkovcom a povedal som im, že ak počuli, alebo budú počuť informáciu, že som proti
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vybudovaniu chodníku smerom k nim, že takéto tvrdenie je klamstvo, vyplývajúce zrejme zo
zlej formulácie zápisnice.
Po ďalšej výmene názorov s p. starostkou sa mi ona  verejne ospravedlnila, ja som to prijal a
vec považoval za ukončenú. 

     
P. Dírer vyjadril nesúhlasné stanovisko k bodu 5 v zápisnici OZ zo dňa 7.10.2020 a uviedol,
že  tvrdenia  v bode 5 nie  sú pravdivé  a neprávom tieto  tvrdenia  vrhajú  zlé  svetlo  na jeho
osobu. Nesúhlasil so znením: „P. poslanec Dírer sa opýtal či sú pre našu obec nutné tieto
radary, aký je z nich výstup pretože on nesúhlasí s podaním žiadosti a zadlžovaním obce.“
Požiadal o opravu obsahu zápisnice. P. Dírer uviedol, že nebol proti zakúpeniu radarov, ale
bol proti podaniu žiadosti na návratnú finančnú pomoc z Ministerstva financií (ďalej len MF)
vo výške 2707 €. Po vzájomnej výmene názorov došlo ku vyjasneniu a odsúhlaseniu opravy
bodu 5 danej zápisnice. Pani starostka sa p. Dírerovi verejne ospravedlnila, čo p. Dírer prijal.

Znenie zápisnice zo dňa 7.10.2020 v bode 5 sa opravuje nasledovne:
„P.  poslanec  Dírer  nesúhlasil  s  podaním  žiadosti  o návratnú  finančnú  pomoc  z  MF
a zadlžovaním obce, pričom ale nenamietal zakúpenie meračov rýchlosti,  ale nie z financií
z návratnej finančnej výpomoci ale z vlastných zdrojov. 
 
OZ schvaľuje zmenu zápisu v bode 5 OZ zo dňa 07.10.2020
Hlasovanie: Za: 4 Zdenko Fóbel, Peter Baroš, Lucia Erteľová, Miroslav Dírer
                    Proti: 0  
                    Zdržal sa: 0
Uznesenie č. 88/04/2020

K bodu 3/ Prerokovanie  Uznesenia č. 85/03/2020 z rokovania OZ z 7.10.2020
P. Starostka znovu predložila poslancom ponuku z MF na návratnú finančnú výpomoc (ďalej
len NFV) a možnosti, ako je možné použiť získané finančné prostriedky.
P.Baroš informoval o výške finančných prostriedkov podanej žiadosti o NFV mesta Žilina.
P. Erteľová dala návrh na dohodu OZ: obec požiada o NFV z MF, no finančné prostriedky  vo
výške  2 707 € budú vždy na  účte  a kontrolovateľné  pre  prípad splatenia,  pokiaľ  nepríde
rozhodnutie  vlády  Slovenskej  republiky  podľa  §  13  ods.6  zákona  č.  523/2004  Z.z./  o
rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov/,  že sa
bezúročný návratný príspevok stáva nenávratným, t. j. že sa samosprávam tento dlh odpúšťa.
Poslanci aj starostka s takýmto návrhom súhlasili.

OZ mení uznesenie č. 85/032020 zo dňa 07.10.2020 nasledovne
Uznesenie č. 85/03/2020
a/ Obecné  zastupiteľstvo   obce  Rudno  berie  na  vedomie informáciu  starostky  obce
o možnosti  a  podmienkach  čerpania  bezúročnej  návratnej  finančnej  výpomoci  ako
kompenzáciu výpadku príjmov subjektom územnej samosprávy z Ministerstva financíí SR
b/  Obecné  zastupiteľstvo  obce  Rudno  v zmysle  §  11  odst.4  zákona  č.  369/1990  Zb.
o obecnom zriadení v.z.n. p.    schvaľuje    podanie žiadosti  k  návratnej finančnej výpomoci
vo  výške  2  707   € poskytnutej  ako   kompenzáciu  výpadku  príjmov  subjektom územnej
samosprávy zo strany Ministerstva financií Slovenskej republiky, so sídlom Štefanovičova 5,
817 82 Bratislava na výkon samosprávnej pôsobnosti

Hlasovanie: Za: 4 : Zdenko Fóbel, Peter Baroš, Lucia Erteľová, Miroslav Dírer
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                    Proti: 0  
                    Zdržal sa: 0

K bodu 4/Diskusia
Starostka  položila  poslancom  OZ  otázku   ako  sa  budú  rozhodovať  v   budúcnosti  pri
refinancovaní   väčších projektov financovaných z eurofondov alebo  iných štátnych dotácií
kde bude vopred potrebné schváliť OZ povinnú  spoluúčasť obce, doplatok obce a refinančný
úver  z banky  za   komerčných  podmienok  na  preklenutie  obdobia  kým  prídu  peniaze
z eurofondov.
Či rozmýšľali  do čoho väčšieho sa v budúcnosti ideme pustiť?
- vidíme, že nás tlačí viac vecí ktoré budeme musieť riešiť:
1. stav potoka, povodie Váhu stále odkladá investičnú výstavbu, čo keď voda poškodí miestnu
komunikáciu a budeme ju musieť opraviť aby sa obyvateľom dostali aspoň záchranné zložky,
v minulotýždňových dažďoch som monitorovala potok, kontaktovala krízové riadenia okresu
a tŕpla aby sa nič nestalo....
2. stav sociálnych zariadení v kultúrnom dome, keď niekto príde na rokovanie a ide na WC je
to hrôza, zatopené pivničné priestory – určite to nepôsobí dobre na základy budovy
3. stav kancelárie OU, bezpečnosť na OU – niekto príde, môže si spievať, vodiči kamiónov sa
zastavujú chodia znečisťovať WC...
3. energetická náročnosť kúrenia KD, veľké úniky tepla, nezateplená povala, obvodové múry
4. stav strechy,  priestorov a ozvučenia  domu smútku
5. stav kanalizačných  rúr  pri obchode, prepadnutá kanalizačná šachta
6. vypracovanie  štúdie uskutočniteľnosti výstavby chodníka smerom ku družstvu, myslím že
každému je viac ako jasné,  že chodník tam chýba a ľudia ktorí  bývajú tým smerom majú
právo tiež na svoju bezpečnosť.....
7. nakladanie s komunálnym odpadom a množstvo ďalších vecí.....

Uviedla, že podmienkou dobrého fungovania samosprávy je, aby aj pri rozdiele v názoroch
OZ  spolu  diskutovalo  a uzatváralo  uznesenia  a nariadenia  v prospech  všetkých
občanov....Dodala, že ak má niekto voči nej ako osobe výhrady nech to povie priamo do očí
a nevybíja si to v neprospech obce.

Na margo odporúčaného šetrenia Kde???
Poprosila p. kontrolórku  o info,  či  vidí niekde rezervy v šetrení alebo sa z rozpočtu obce
nakupuje  niečo  čo  nie  je  pre  obec  potrebné?  P.  hlavná kontrolórka  uviedla,  že  všetko  je
v súlade so zákonom. 
- šetriť: možno na osvetlení, údržbe verejného  priestranstva- nebudeme kosiť cintorín, park,
komunitné centrum , okolie obecného úradu ? alebo iba 1x.
- nebude vyvážať KO keď naplníme kvótu čo máme vyzbierané od občanov???
- šetrí sa na tom, že sa nezamestnáva napr. žiadna upratovačka  upratovali  sme si samé, ale do
budúcnosti to nebude asi možné, kanceláriu si upracem ale máme aj iné verejné budovy
-  budeme  znižovať  výdavky  napr.  na  deťoch,  dôchodcoch,  ženách,  hasičoch,  stolných
tenistoch... nerada  by  išla týmto smerom...
-  využívajú  sa v prospech obce  všetky dostupné financovania:  úrad  práce,  register  adries,
vojnové  hroby,  voľby,  sčítanie  domov,  bytov,  obyvateľov   toto  financovanie  musí  byť
účelovo kryté, ak  nie, alebo ak sa neminú peniaze  sa musia vrátiť....
 - bežnú údržbu obce napr. kosenie kosačkou, natieranie, umývanie okien sa robilo cez projekt
z Úradu práce – nič to obec nestálo a ešte sme mali možnosť nakúpiť aj veci v prospech obce
mesačne za 57 €, využili sme všetko čo sa dalo..../farba, metly, štetce, rebrík, postrekovač.../ 
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- neviem ako to bude budúci rok, ale ak bude možnosť opäť cez nejaký projekt bola by škoda
to  nevyužiť  ale  ak URAD PRÁCE nebude nič  ponúkať  musíme  rátať  do  budúcoročného
rozpočtu  aj s tým, že sa niekto zamestná alebo dáme tieto práce robiť firme...
- podarilo sa jej  získať farebnú tlačiareň v prospech obce... cena novej  tlačiarne sa pohybuje
od 650€ nahor, ku tlačiarni boli dodané aj náhradné tonery. Je síce staršia ale pre našu obec
plne funkčná a postačujúca
-  s  veľa  vecami  mi  pomohla  Aďka  Barošová.....  či  už  šanóny,  zakladače,  šálky,  papier,
tlačenie prospektov....
- veľa prác sa spravilo len tak, aj z vlastnej iniciatívy alebo že bol niekoho oslovený a bol
ochotný pomôcť napr. bratia Vandlíkovci- orezanie tují na cintoríne
- v zime cestári na žiadosť starostky posypali obec, pokosili okolo mosta pri dedine, 
- okolo cintorína sa podiskovala , zmulčovala stará tráva p. Michal Očkaj
-  včera v rámci  opravy cesty vyasfaltovali  aj  výjazd na cintorín,  frézovanec dali  kopu ku
plotu, bude to treba trochu rozhodiť, rozhrnúť, kto sa podujmete na to? P.Fobel to urobí...
-  blížia  sa Dušičky opäť bude treba pokosiť cintorín,  pozbierať alebo pohrabať lístie  ,kto
pôjdete?
- dnes  opravár z Dubového opravil elektriku v záchodoch-bezodpatne
- áno robíte aj vy a za to Vám tiež ďakujem. Hasiči upratali hasičskú zbrojnicu, keď sa bralo
železo,  chlap sa čudoval, že aký poriadok. 
- vyše 2 mesiacov som bola na PN, ušetrili sa peniaze, ale keď niekto niečo potreboval riešiť
na obci bola som ochotná mu pomôcť  a obyvatelia si mohli prevziať spis  aj večer,  p. Baroš
videl náročnosť tejto práce, keď som to s ním preberala....

Možno viacerým  vadí  p. Kopčoková čo tu robí. Keď som nastúpila do funkcie starostky
mala  do  dôchodku  2  roky  a pár   mesiacov.  Takýto  zamestnanec  je  v ochrannej  lehote
prepustenia zo zamestnania /+znížená pracovná schopnosť/ a jej prepustenie by bolo možno
finančne viac vyšlo ako to čo sme jej zaplatili. Nehovoriac o tom koľko práce odviedla pre
obec za roky pôsobenia na obci.  Momentálne je PN a v budúcom roku požiada o odchod do
dôchodku. 
Práce v samospráve je množstvo a zrejme netušíte čo všetko treba zabezpečiť....
Od upratovania, kúrenia, pochovávania ľudí, cez administratívu, zháňania peňazí atď....

Zatiaľ nie je prognóza na rok 2021 koľko dostaneme z podielových daní ale určite to bude
menej ako tento rok. 

JUDr.  Anna  Dírerová  požiadala  o bližšie  informácie  ohľadom  vybudovania  verejnej
kanalizácie v obci. 
P. starostka informovala,  že projekt na čističku odpadových vôd je hotový, no čaká sa na
financie  na  realizáciu.  Nakoľko  v obci  nie  je  k dispozícii  navrhnutý  projekt  verejnej
kanalizácie k nahliadnutiu, obec požiada príslušný úrad o projekt v digitálnej podobe.
P. Vandlík Miroslav poznamenal, že z rokovania OZ cíti nejednotnosť poslancov a starostky
v budovaní lepšej a krajšej obce. Dodal, že názory poslancov a starostky môžu byť rôzne, no
nakoniec by obidve strany mali jednotne zastupovať záujmy občanov a celej obce.
P.  Vandlík Miroslav a Vandlík Branislav apelovali  na vybudovanie chodníka pre chodcov
v dolnej  časti  obce.   P.  Vandlík M. uviedol,  že  túto  požiadavku už podával  niekoľkokrát
v predchádzajúcich dvoch volebných obdobiach, no nič sa neriešilo. Obidvaja žiadali obec
o urgentné riešenie problému. 
P.  Ing.  Erteľ  Vladimír  navrhol,  aby  sa  do  budúceho  zasadnutia  OZ  získali  informácie
ohľadom realizovateľnosti   projektu chodníka a rozpočtu na jeho realizáciu.  P. Vandlík B.
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navrhol,  aby  sa  obec  informovala  v okolitých  obciach  o nákladoch  na  vybudovanie
chodníkov. P. starostka sa pokúsi tieto informácie získať. 
P. Vandlík Branislav uviedol, že radary sú dobré a kamióny chodia pomalšie a  tiež žiadal o
vybudovanie  parkoviska  pri  cintoríne.  P.  starostka  informovala,  že  je  problém
vybudovať parkovisko pri cintoríne, nakoľko pozemky vedľa cesty na  cintorín sú súkromné. 
P. Fóbel Zdenko žiadal vyčistiť stoku od obchodu COOP Jednota smerom dole k domu p.
Hanusovej, nakoľko počas dažďov voda zo stoky neodteká a zaplavuje priľahlé pozemky a aj
dom p. Hanusovej.
Starostka uviedla, že začne požiadavky uvedené v diskusii riešiť. 
K bodu 5/ Návrh uznesenia
Uznesenie č. 87/04/2020
Obecné  zastupiteľstvo  obce  Rudno  schvaľuje zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice
a program rokovania obecného zastupiteľstva. 
Hlasovanie: Za: 4 (Zdenko Fóbel, Peter Baroš, Lucia Erteľová, Miroslav Dírer)
                    Proti: 0  
                    Zdržal sa: 0

Uznesenie č. 88/04/2020
OZ schvaľuje zmenu zápisu v bode 5 OZ zo dňa 07.10.2020
Hlasovanie: Za: 4 (Zdenko Fóbel, Peter Baroš, Lucia Erteľová, Miroslav Dírer)
                    Proti: 0  
                    Zdržal sa: 0
OZ mení uznesenie č. 85/032020 zo dňa 07.10.2020
Uznesenie č. 85/03/2020
a/ Obecné zastupiteľstvo  obce Rudno berie na vedomie informáciu starostky obce 
o možnosti a podmienkach čerpania bezúročnej návratnej finančnej výpomoci ako 
kompenzáciu výpadku príjmov subjektom územnej samosprávy z Ministerstva financíí SR
b/  Obecné  zastupiteľstvo  obce  Rudno  v zmysle  §  11  odst.4  zákona  č.  369/1990  Zb.
o obecnom zriadení v.z.n. p.    schvaľuje    podanie žiadosti  k  návratnej finančnej výpomoci
vo  výške  2  707   € poskytnutej  ako   kompenzáciu  výpadku  príjmov  subjektom územnej
samosprávy zo strany Ministerstva financií Slovenskej republiky, so sídlom Štefanovičova 5,
817 82 Bratislava na výkon samosprávnej pôsobnosti
Hlasovanie: Za: 4 (Zdenko Fóbel, Peter Baroš, Lucia Erteľová, Miroslav Dírer)
                    Proti: 0  
                    Zdržal sa: 0

K bodu 6/Záver

Starostka poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie OZ.
Zasadnutie bolo ukončené o 20.30 hod.
Overovatelia zápisnice: 
p. Peter Baroš                    ...................................

p. Zdenko Fóbel                ...................................

......................................................
Zdena Lichnerová, starostka obce

                              

Vyvesené na úradnej tabuli obce a na www.obecrudno.sk 
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Zvesené z úradnej tabule obce :.........................................
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